
 

 

 

 

 

 

Fietspad Haskerdijken 

 

Na 25 jaar heeft Haskerdijken eindelijk het felbegeerde fietspad van Nieuwebrug naar 

Heerenveen gekregen. Hiermee zou een veilige en goede fietsverbinding van Grou en 

tussenliggende dorpen naar Heerenveen gerealiseerd worden. 

Echter nog maar enkele maanden na de opening van het fietspad heeft er een ernstig 

ongeluk met dodelijke afloop plaatsgevonden. 

   

GB Heerenveen heeft hierover de volgende vragen: 
 

 

Worden er reeds maatregelen getroffen om het fietspad nog veiliger te maken? 
 

Inleiding 

Alvorens inhoudelijk in te gaan op uw vragen het volgende: 

Het valt even zwaar om de juiste woorden te kiezen voor een antwoord op uw vragen. 

Het tragisch ongeluk, wat u aanhaalt, heeft ons allemaal diep geraakt. Maar dit wil niet 

zeggen dat we, met z’n allen, een verkeerde keuze hebben gemaakt voor de aanleg van 

een dubbelzijdig fietspad aan de westzijde.  

 

Oude- en nieuwe situatie 

In de oude situatie waren de fietspaden te smal (±1.20 breed). Daarnaast werd het “te 

smalle” fietspad aan de westzijde, veelvuldig, “dubbelzijdig” gebruikt. Hierdoor 

ontstonden vaak gevaarlijke situaties. Regelmatig kwam het voor dat fietsers moesten 

uitwijken naar de rijbaan. Ook de vele overstekende fietsers van- en naar de diverse 

bedrijven sprak in het voordeel om een dubbelzijdig fietspad, van 2.50 breed, aan te 

leggen aan de westzijde (kant bedrijven) om te zorgen voor een goede fietsverbinding 

tussen Akkrum en Heerenveen. 

 

Afronding 

Dat we er altijd alles aan doen om het zo veilig mogelijk te maken mag duidelijk zijn. 

Maar, helaas, ongelukken zijn niet uit te bannen ongeacht welke inrichting dan ook van 

een fietspad- rijbaan of anders. 

Jammer genoeg waren nog niet alle werkzaamheden afgerond ten tijde van het ongeval. 

Maar of dat het ongeval had kunnen voorkomen is maar de vraag. De toedracht van het 

ongeval wordt nog door de politie onderzocht.  

Dat niet alle werkzaamheden zijn/waren afgerond zij toe te schrijven aan de slechte 

weersomstandigheden van eind 2017. Een onderdeel hiervan was /is het aanbrengen van 

belijning op het fietspad (as- streep) en figuratie aanduidingen bij de kruisingen. We zijn 

nu bezig met het aanhalen van de particuliere uitwegen en het egaliseren van de 

bermen. Als laatste actie wordt de belijning op het fietspad en figuraties (bij kruisingen) 

aangebracht. Dit is zo gepland omdat de belijning aangebracht moet worden op een 

schone en droge ondergrond. Dit is pas mogelijk na de werkzaamheden die nu nog in 

uitvoering zijn.  
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Wordt plaatselijk belang hierbij betrokken?  
 

Ja, Plaatselijk Belang Haskerdijken / Nieuwebrug is gekend in de plannen en de nog uit te 

voeren werkzaamheden. Voor overleg zijn er “korte lijnen” met Plaatselijk Belang en de 

projectleider van de gemeente Heerenveen. Plaatselijk Belang Haskerdijken / 

Nieuwebrug hebben de plannen voor een dubbelzijdig fietspad aan de westzijde ook altijd 

ondersteund en toegejuicht. 

 

 

 

 

 


